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Kongens Enghave Lokaludvalgs beslutning den 17.08.2011

Der er møde mellem lokaludvalgsformændene og Teknik- og Miljøborgmesteren d. 22.8.11, hvor 
Joan Røge sørger for at vigtige lokale sager, som Bymiljøudvalget har prioriteret, formidles videre. 
Mødet er det første af slagsen og er et tegn på, at der arbejdes på tættere kontakt mellem det 
politiske niveau på Rådhuset og lokaludvalgene. Et fælles brev fra alle lokaludvalg er sendt ind, hvor 
Kgs. Enghave Lokaludvalg har et punkt med om, at færdiggøre den grønne kile.

Københavns Kommunes Teknik- og Miljøforvaltning har indstillet til Teknik- og MIljøudvalget, at 
der i deres budgetforslag afsættes penge til den ønskede stibro fra Teglholmen til Gamle Vasbygade. 
Bymiljøudvalget forsørger at gå i dialog med forvaltningen om mulige løsninger.

Lasse Grosbøl har i samarbejde med Ann Vikkelsø og Helle Dahn udarbejdet  et "Gå-, løbe-, og 
cykelture i Sydhavnen"-kort, som vil blive uddelt til lokale arrangementer og offentlige 
samlingssteder. Der bliver også linkes til en elektronisk udgave på hjemmesiden. En stor tak til Lasse 
for arbejdet.

Budgetprocessen for hele Københavns Kommune er i gang og der er netop fremsendt en tidsplan 
over processen til hele Lokaludvalget per mail. Fagudvalgene diskuterer på deres kommende møder, 
hvorvidt der skal komme indspark fra Lokaludvalget og i så fald hvilke.

Der er bevilget 40.000 kr. fra 15. Junifonden til udarbejdelse af plejeplan for Tippen.




